

25 AVRIL 2019  
CERCLE CITÉ  
LUXEMBOURG

PLATEAU TV

SURENDETTEMENT :  
LE LUXEMBOURG AUSSI CONCERNÉ

#LSF2019

## Danièle Berna-Ost

Secrétaire générale, CSSF

*Secretary General, CSSF*

Danièle Berna-Ost est Secrétaire Générale de la Commission de Surveillance du Secteur Financier (CSSF) depuis janvier 2002. Avant d'occuper ce poste, elle était responsable du département chargé de la supervision des professionnels du secteur financier (PSF) et des marchés des instruments financiers.

Danièle Berna-Ost a travaillé pour l'ancien Commissariat aux Bourses avant que la CSSF ne prenne ses fonctions en 1999.

Elle a une formation professionnelle d'avocate et a étudié le droit à l'Université de Strasbourg, France.

Danièle Berna-Ost has been Secretary General of the “Commission de Surveillance du Secteur Financier” (CSSF) since January 2002. Before moving to that post, she was Head of the department in charge of the supervision of the professionals of the financial sector (PFS) and the markets in financial instruments.

Danièle Berna-Ost worked for the former “Commissariat aux Bourses” (the Exchange Supervisory Commission) before the CSSF took over its responsibilities in 1999.

She has a professional background as a lawyer and studied law at the University of Strasbourg, France.